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Schriftelijke vragen – Brediusbos 
 
 
Sterk Woerden is blij dat het reetje weer is gesignaleerd in het Brediusbos, het was nog spannend of 
we haar terug zouden zien nadat ze was aangevallen door een loslopende hond. Er zijn in het bos 
speciale plekken voor het uitrennen van honden. 
 
Tevens wil Sterk Woerden opmerken dat het fietspad vanaf de villa in het Brediusbos niet of 
nauwelijks verlicht is. 

 
 
Daarom hebben wij de volgende vragen aan het college: 
 

1. Zou het college bereid zijn met borden aan te geven waar de speciale plekken voor het 
uitrennen van honden zijn? 

2. Zou het college bereid zijn om meer verlichting bij het fietspad aan te brengen? 
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